
Protokoll
2024-11-11

Närvarande: Sven-Erik, Stefan, Hans-Erik, Miti, Mia, Robin, Edmund, Roger och Åke

Före mötet bjöd representanter för Eurowind, oss och två personer från Nysäters IK, på lite 
fika. Vi fick presentera våra avsikter hur pengarna vi får från dem ska gå till bygden och vi 
fick lite information om företaget.

Dessutom hade vi besök av Sara Vogel Röhdin som informerade under rubriken: Hållbart 
föreningsliv i praktiken. 

102. Ordförande öppnade mötet.

103. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

104. Kassarapport. Det finns idag 57 118 kr i behållning. Bidraget från Eurowind 
kommer troligen före jul. Kostnad för tryckning och leverans av tidning 2024:4 
återstår som större utgift, ca 8 000 kr.

105. Bygdebladet: Edmund skriver ledaren den här gången, tanken är att den ska 
cirkulera lite bland medlemmarna.  Lista med stoppdatum kommer under december. 
Det finns plats i tidningen för mer material än. Vid senaste kommunbyalagsmötet sas 
det att kommunen kanske kan bistå med lista på vilka som flyttat in i Kila.

106. Bryggan. Det vore bra om vi hade en projektledare, som planerar och håller i 
arbetet. Ett förslag är att Bertil Albertsson tillfrågas. En arbetsgrupp ska bildas som 
arbetar med projektet. Artiklar skrivs i de två kommande numren av bygdebladet och 
sedan skickas en flyer ut inför arbetet.

107. Valberedning. Vi fortsätter leta efter någon person som bistår Sune.

108. Strandskyddet. En utökning av strandskyddet har föreslagits i stora delar av 
Säffle kommun. Det här kan komma att få stor inverkan på möjligheterna till framtida 
bosättning. Vid kommunbyalagsmötet föreslogs att varje byalag skriver en 
protestskrivelse mot detta till länsstyrelsen. Förslag på namn som skriver är Finn 
Börjesson, Sune Fransson och någon från byalaget. Det är förlängd tid för skrivelser 
till 20 december.



109. Ska vi unna oss lite julmat? Beslutades att vi äter en jultallrik/ buffé i samband 
med vårt styrelsemöte den 16/12. Berga Bistro eller Smörgåsbutiken? Mia kollar och 
kommer med ett förslag i chatten.

110. Planerade möten: 16/12.

111. Övriga frågor: Mia har skapat en bildbank på Onedrive, Teams. Tanken med 
bildbanken är att den i framtiden ska kunna användas i olika sammanhang och att 
gamla bilder från Kila ska samlas på samma ställe. Hon har lyft lite bilder från 
Säfflebygdens Hembygdsförening till vår bildbank.  Det finns foton i Sandbol, Villan 
som behöver identifieras och troligen är intressanta. Sen har studiecirkeln om 
fotografen Karl Ruud gett oss en hel del bilder. 
4/12 kl. 18,00 tar vi ett gruppfoto på styrelsen vid Kärrholmens Bygdegård, som 
publiceras i bygdebladet.

112. Resumé kvällen. 
Ett trevligt möte med representanterna från Eurowind. Det vi kan ta med oss är att 
nästa år verkar hembygdsföreningar vara prioriterade. Det poängterades också att flera 
föreningar kan gå ihop i större projekt och att man faktiskt kan söka större bidrag för 
två–tre år framåt. 
Hållbart föreningsliv: Det är viktigt att få till samarbeten med andra föreningar för att 
kunna inhämta information.

113. Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare


